
Bestyrelsesmøde 28/4/2021 

 

Formalia 

Valg af referent: Mette 

Valg af ordstyrer: Mette (ordstyrer er undtagelsesvis formanden, da mødet er online). 

Godkendelse af referat fra sidste møde: Godkendt. 

Tilstedeværende: Mette, Christian, Peter, Anna, Michael 

 

Klager 

Ingen officielle klager modtaget. 

Der har været snakket adskillige gange med en beboer, der er klaget meget over, og det har tilsyneladende 

hjulpet på støj-problemerne. Brugen af brandtrapperne er også faldet markant. 

 

Saldoopgørelse  

43.787,90 kr. 

 

Siden Sidst  

Oprydning 

- Der er ryddet op i de rum, der er nævnt i tidligere referat, med undtagelse af Bunkerens depotrum, 

som vi ikke kunne komme ind i. 

- Mette skriver til Morten og spørger om han kan hjælpe. 

- Gulvet i bestyrelsesrummet skal vaskes igen. 

 

Elevator er fikset. 

 

Dagsorden 

Velkomstbrev 

- Bestyrelsen er utilfreds med, at vi ikke får særligt meget information fra KBS’ side, og at det 

velkomstbrev vi har forsøgt at revidere, tilsyneladende ikke er blevet revideret. Vi har besluttet, at 

vi kontakter KBS’ administration for at forsøge at arrangere et fysisk eller online-møde. De 

bestyrelsesmedlemmer, der vil være med, kan tage med, men formanden skal være med til mødet. 

Mette tager kontakten. 



 

Genbrug i Bunkeren 

- Caroline har foreslået, at fællesrummet i Bunkeren kunne bruges til en genbrugs-ordning med tøj. 

Dette snakkes om til næste møde. Det er dog diskuteret på dette møde, at det nok ikke er tilladt at 

gøre det i Bunkeren, grundet regler om brandsikkerhed og ophold i rummet. 

 

Repræsentantskabsmøde 

- Anna, Christian og Peter tager afsted. 

 

Næste møde 

27. maj kl. 18. Undtagelsesvis en torsdag, da der er repræsentantskabsmøde onsdag. 

 

Eventuelt 

Intet til eventuelt. 


